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Abstract (en)
1. Multiple contact connector for the stress-free connection of the edge of a flexible foil circuit (1) with a socket terminal strip soldered into a printed
circuit (24), comprising an insulating material housing (3) in whose interconnection chambers (4) there are contact elements (7) which are soldered
into the printed circuit (24) by their connecting lugs (8), wherein the insulating material housing is displaceable relative to the contact elements (7),
characterised in that there is only a flat, rectangularly oblong, one-piece insulating material housing (3) whose two side walls (5) on the narrow side
form the stop for indentations (23), in the flexible foil circuit (1), open towards the edge of the flexible foil circuit (1), and in that the contact element
(7) is of U-shaped construction.

Abstract (de)
Die Erfindung beschreibt eine Mehrfachsteckverbindung zum kräftefreien Verbinden des Randes einer flexiblen Folienschaltung (1) mit einer
Buchsenleiste, die in eine gedruckte Schaltung eingelötet ist. Diese Buchsenleiste besteht aus einem Isolierstoffgehäuse (3), in dessen miteinander
verbundenen Kammern (4) sich U-förmig ausgebildete Kontaktelemente (7), befinden. Die Anschlußfahnen (8) dieser Kontaktelemente (7) sind in die
gedruckte Schaltung eingelötet. Das Isolierstoffgehäuse (3) ist gegenüber den Kontaktelementen (7) relativ verschiebbar. Um eine kostengünstige
Mehrfachsteckverbindung schaffen zu können, wird vorgeschlagen, nur ein Gehäuseteil (3) zu verwenden, dessen Seitenwände auf der Schmalseite
gleichzeitig den Anschlag für den mit je einem Einschnitt versehenen Rand der flexiblen Folienschaltung bilden.
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